

# 國立中央大學生醫理工學院

## 公開徵求院長候選人啟事

- 一、本校生醫理工學院公開徵求具前瞻理念、領導協調能力及高度國際視野之院長人選。本屆院長任期自2026年08月01日開始，任期三年，連選得連任一次。
- 二、本校生醫理工學院設有生命科學系、生醫科學與工程學系、認知神經科學研究所、跨領域神經科學國際研究生博士學位學程、跨領域神經科學博士學位學程(台灣聯合大學系統)。
- 三、候選人應具下列條件：
  1. 具生醫理工等相關領域專長，有卓越學術地位、前瞻理念、領導協調能力與高度國際視野。
  2. 教授、研究員或相當資格。
  3. 具學術或研究單位行政職務經驗。
- 四、有意應徵或接受推薦者，請將候選人推舉(自薦)表及申請書(包含履歷、著作目錄、治院理念、學術成就、三位推薦者名單及其連絡方式等)，於2026年03月06日前，確認送達本校。

校址：320317 桃園市中壢區中大路300號

國立中央大學生醫理工學院「院長遴選委員會」收。

聯絡電話：+886-3-4256534

傳真電話：+886-3-4254287

電子信箱：[ncu27700@ncu.edu.tw](mailto:ncu27700@ncu.edu.tw)

五、本院相關資訊請參考網址：<https://ncu.edu.tw/chst/>



## **Call for Applications and Nomination : Dean, College of Health Sciences & Technology, National Central University, Taiwan**

National Central University, Taiwan, invites applications and nominations for the position of Dean of the College of Health Sciences & Technology. The Dean will serve a three-year term beginning August 1, 2026, with the possibility of renewal for one additional three-year term.

The College of Health Sciences & Technology is a multimilitary unit that comprises: Department of Life Sciences, Department of Biomedical Sciences and Engineering, Institute of Cognitive Neuroscience, International Ph.D. Program in Interdisciplinary Neuroscience (Taiwan International Graduate Program) and International Ph. D. Program in Interdisciplinary Neuroscience (University System of Taiwan).

The successful candidate should:

- a. Demonstrate visionary leadership, a distinguished record of scholarship, and an established international academic reputation in health sciences, technology, or related fields..
- b. Hold the academic rank of Professor or an equivalent senior research appointment.
- c. Possess substantial experience in academic leadership and research administration.

Applications and nominations (including self-nominations) should submit the Candidate Nomination/Self-recommendation Form and an Application Statement (including curriculum vitae, publication list, a statement of vision and leadership for the college, a summary of academic achievements, and the names and contact information of three referees).

All materials must be received no later than March 6, 2026. Submissions may be sent by registered mail or email to:

Search Committee, College of Health Sciences & Technology  
National Central University,  
No. 300, Zhongda Rd., Zhongli District, Taoyuan City 320317, Taiwan  
Tel +886-3-425-6534, Fax +886-3-425-4287  
e-mail : [ncu27700@ncu.edu.tw](mailto:ncu27700@ncu.edu.tw)

For more information about the College, please visit: <https://ncu.edu.tw/chst/>